

## **Certificate of Attendance**

This is to certify	that	attended	the	ISOTDAQ	2024-International	School	of
Trigger and Data	AcQuisition which is he					00.1100.	0.

The International School charges tuition fees of CHF 575 per person by bank transfer. It includes accommodation for 11 nights from June 18 to June 29, including lunch during the class, reception dinner and social dinner. Travel expenses to and from Hefei and all other meals and expenses are at your own expense.

The tuition fee for local students in Hefei or students who do not need accommodation is CHF 260.

School of Physical Sciences
University of Science and Technology of China

June 15, 2024



## 第 14 届触发与数据获取国际学校 参会证明

兹证明\_\_\_\_\_\_\_于 2024年6月18-29日期间参加了在合肥举行的第 14 届触发与数据获取国际学校: "ISOTDAQ 2024-International School of Trigger and Data AcQuisition"。第 14 届触发与数据获取国际学校: "ISOTDAQ 2024-International School of Trigger and Data AcQuisition"于 2024年6月18日报到,6月29日离会,

国际学校通过银行转账方式收取学费,每人 575 瑞士法郎。包含从 6 月 18 日至 6 月 29 日,共 11 晚的住宿费用,包含上课期间的午餐,招待晚宴和社交晚宴。往返合肥的旅费以及所有其他餐费和费用自理。

合肥本地学生或不需要住宿的学生的学费为 260 瑞士法郎。

